
Амир Фазлић 

Незадовољан одговором, обновио сам иницијативу упућену Савјету министара БиХ на 

24. сједници Представничког дома, одржаној 15. 03. 2012. године. Иницијатива је 

гласила: 

„Да Савјет министара уради стандардизацију по питању броја запослених 

административних радника на свим нивоима власти од општине, кантона, ентитета и 

државних институција (кроз законско рјешење).“ 

Посланик Амир Фазлић истакао је сљедеће:  

„Нисам задовољан одговором, очекујем да ће Савјет министара радити на овом 

проблему. Може се урадити стандардизација од општина до свега, може се урадити 

један иницијални материјал о којем ћемо ми водити расправу (...) хоћемо и даље бити 

највећи, имати највећу потрошњу, буџетску потрошњу за финансирање 

администрације. То је био мој циљ, а одговор је заиста, заиста, ево да узмемо да је нови 

сазив Савјета министара, да узмемо да ће евентуално можда доћи и до реконструкције, 

па ће ти реформски процеси брже кренути, па ћу ја поново обновити то питање.“  
 


